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1. Godkendelse af dagsorden 
1.a Godkendelse af dagsorden 

Studienævnet godkender dagsordenen uden kommentarer.   
2. Meddelelser 
2.a Studienævnsforperson 

På Saras vegne, meddeler Hala, at der i forbindelse med kvote 2 søgnin-
gerne, er 145 ansøgere til bacheloruddannelsen i Medievidenskab, mens 
der i 2022 var 190 ansøgere. 
 
Der er ansat tre koordinerende tutorer:  
Maloue Krogh Sørensen 
Daniel Bjerning  
Sarah Vase Veilis. 
Herudover bliver det snart muligt at søge som frivillig tutor. 
 
Der er ansat ny faglig vejleder, Emma Dall Hansen, som afløser Emilie den 
15. april 2023.   

2.b De studerende 
Studenterrepræsentanterne har oprettet en facebookside til brug i forbin-
delse med studienævnsarbejdet.  
På denne side vil de blandt andet skrive ud og spørge, om der er nogen stu-
derende, der har punkter med til mødet.  
 
Herudover diskuteres, at de studerende mangler et samlet overblik over de 
udbudte valgfag i efterårssemestret 2023.  
Hala minder om, at man først kan tilmelde sig til fag i perioden 20.-30. maj.  

2.c Studienævnssekretariatet 
Hala orienterer studienævnet om de skriftlige høringer, der har være udsendt: 
 
1. Anbefalede forudsætninger til faget Manuskriptudvikling til serielle formater - 
Studienævnet havde ingen indvendinger til de anbefalede forudsætninger.  
 
2. Videnskabsteori for Humaniora - Studienævnet havde ingen kommentarer 
ifm. den skriftlige høring  
 
3. Godkendelse af fagbeskrivelser for Valgfag Efteråret 2023 - Studienævnet 

Referat 
Studienævn: Studienævn for Medievidenskab 
Dato og tidspunkt: 12. april kl. 13:30-16:00 
Sted: Sokrates 
Deltagere: Bo Kampmann Walther, Thomas Enemark Lundtofte, Ida 

Bjørk Aabenhus, Charlotte Korsgaard Kramer, Kristine Skaa-
rup Didriksen, Lia Nørby & studiesekretær Susanne Voss 
Jørgensen.  

Afbud fra: Sara Mosberg Iversen, Henrik Møller Madsen, Anna Helene 
Stausholm, & studiesekretær Lea Sundsgaard Jensen. 

Referent: Hala Ajine Wandall 

https://web.firstagenda.com/committees/199176/agendas/2791511/items/26492179/annotations
https://web.firstagenda.com/committees/199176/agendas/2791511/items/26492178/annotations
https://web.firstagenda.com/committees/199176/agendas/2791511/items/26492180/annotations
https://web.firstagenda.com/committees/199176/agendas/2791511/items/26492169/documents/63856616
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havde ingen indvendinger ift. Saras forslag om at godkende samtlige fag. 
 

2.d Andre 
Lia foreslår, at studienævnet planlægger et arrangement for filmproduktion 
med mulighed for at låne udstyr og få vejledning undervejs, der kulminerer i 
en fremvisning blandt de studerende.  
 
Her italesættes blandt andet muligheden for et samarbejde med Odense 
Filmværksted og udbrede viden om Filmværkstedets ressourcer.  

3. Sager til behandling: Eksamen 
3.a Eksamensplan til godkendelse 

Studienævnet godkender eksamensplanen med nedenstående kommentar: 
Bo italesætter, at der ikke behøver være mere end én uge mellem afleve-
ring af synopsis og afviklingen af den mundtlige prøve ifm. Simulations and 
Computer Games på tilvalget i computerspilsudvikling.   

3.b Eksamensstatistik for vinteren 2022/2023 
Studienævnet gennemgår eksamensstatistikkerne og noterer sig at, der gene-
relt er en høj beståelsesprocent i fagene. 
 
Her hæfter studienævnet sig dog ved, at der er en lav beståelsesprocent i 
faget Mediejura, samt at karaktergennemsnittet er lavt (5,2).  
Her drøfter studienævnet at holdet har været ekstraordinært stort i år, da 
der har været samlæsning med 1. og 3. semester.  
Studienævnet drøfter også rygter om, at der har været en forskelligartet be-
dømmelseskultur blandt de tre bedømmere på faget.  
Af disse grunde bliver studienævnet enige om at vende tilbage til Mediejura-
eksamen på næste møde, hvor der vil være mere data tilgængelig.  
Her ønskes blandt andet en historisk oversigt over fagets udvikling siden 
vintereksamen 2019.  

4. Sager til behandling: Studieordning 
4.a -  
5. Sager til behandling: Kvalitetspolitik 
5.a Analyse af SDU's uddannelsesadministration 

Studienævnet orienterer sig i rapportens arbejde og hæfter sig blandt andet 
ved, at der italesættes en manglende kommunikation mellem de forskellige 
studiebyer. 
 
Rapportens grundlag er at fastsætte steder, hvor der blandt andet kan spa-
res på uddannelsesadministrationen, i tilfælde hvor der er decideret dob-
beltarbejde.  
 
Studienævnet har ingen bemærkninger til analysen.   

5.b Referat fra aftagerpanelets møde 
Bo fortæller, at der til aftagerpanelets sidste møde blev lovet en SWOT-analyse 
ift. at udbyde en kandidatuddannelse på deltid til folk i arbejde.  
Hertil fortæller Bo, at der skal være en strategisk overvejelse ift. udbydelsen af 
en sådan uddannelse. 
 
Studenterrepræsentanterne taler godt for meet&greet med flere arbejdspladser, 
så de studerende får udbredt kendskabet.  

https://web.firstagenda.com/committees/199176/agendas/2791511/items/26492177/annotations
https://web.firstagenda.com/committees/199176/agendas/2791511/items/26492170/documents/63856617
https://web.firstagenda.com/committees/199176/agendas/2791511/items/26492168/documents/63856615
https://web.firstagenda.com/committees/199176/agendas/2791511/items/26492176/annotations
https://web.firstagenda.com/committees/199176/agendas/2791511/items/26492167/documents/63856614
https://web.firstagenda.com/committees/199176/agendas/2791511/items/26492166/documents/63856613
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Bo fortæller hertil at aftagerpanelet arbejder strategisk med: 
arrangementer, initiativer og strategiske indsatsområder.  
 
Bo fortæller yderligere, at der arbejdes på at invitere flere aftagere ind i panelet, 
for at sikre en vis kritisk masse til de enkelte møder.   

5.c Status på studiestart 2023 
Hala giver en kort orientering vedrørende arbejdet med studiestarten 2023. De 
tre tutorer er ansat, som nævnt i meddelelser. Derudover er Sara i kontakt med 
tutorerne for at sikre, at de tager studienævnets overvejelser fra sidste møde (i 
marts) med i deres planlægning af studiestarten.   

5.d Studenterbestand 
Studienævnet skal én gang årligt forholde sig til antallet af studerende på 
master- og deltidsuddannelser.  
Der var 94 studerende på uddannelsen i 2021, mens der var 99 i 2022.  
Heidi Philipsen (fagkoordinator) har italesat, at der ikke nødvendigvis skal 
optages mange flere på uddannelsen. Hun frygter, at man vil gå på kompro-
mis med kvaliteten af uddannelsen for den enkelte studerende ved at have 
store hold.   

6. Sager til behandling: Undervisning 
6.a Undervisningsprisen 2023 

Studienævnet drøfter fremgangsmåden for at finde frem til en underviser at 
indstille.   

7. Andre sager til behandling 
7.a Annuum 2023 

Punktet udgår  
7.b Faglig fredagscafé - for hele humaniora 

Der er bred enighed i studienævnet om, at arrangementet ikke skal foregå 
om fredagen.  
Derudover foreslås det, at det rammesættes som en mulighed for at snuse 
til ens mulige tilvalg.  
 
Der lægges desuden op til, at der indgår aktiviteter, hvor man kan tale sam-
men med studerende fra andre uddannelser.  
Der kan med fordel tænkes andre slags indslag end ”bare” foredrag, så de 
studerende inkluderes i processen og får brudt isen.   

8. Eventuelt 
8.a. Eventuelt 

Intet til eventuelt  
9. Merit- og dispensationsansøgninger 
9.a Lukket: Behandling af indkomne studenteransøgninger (SAGA)  

 
Mødet sluttede 15:45 
Med venlig hilsen 
 
Hala Ajine Wandall 
Studienævnssekretær 

https://web.firstagenda.com/committees/199176/agendas/2791511/items/26492171/documents/63856618
https://web.firstagenda.com/committees/199176/agendas/2791511/items/26492173/documents/63856620
https://web.firstagenda.com/committees/199176/agendas/2791511/items/26492172/documents/63856619
https://web.firstagenda.com/committees/199176/agendas/2791511/items/26492175/annotations
https://web.firstagenda.com/committees/199176/agendas/2791511/items/26492174/documents/63856621
https://web.firstagenda.com/committees/199176/agendas/2791511/items/26492181/annotations
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